

olioseptil

COMPLEXE D'HUILES ESSENTIELLES

Olioseptil® Sinus

العلاج الطبيعي لعدوى الجهاز
التنفسي العلوي

في بداية أعراض البرد، انسداد الأنف، العطاس أو
احتقان المجاري التنفسية



Distributed By:

ProPharma
Medical Supplies

olioseptil

COMPLEXE D'HUILES ESSENTIELLES

Olioseptil® Sinus

the natural solution for upper
airway infections

At the very first signs of a chill, blocked nose,
sneezing throat, respiratory congestion,



Distributed By:

ProPharma
Medical Supplies

Olioseptil Sinus

3 ACTIONS:



RELIEVE - CLEAR - DECONGEST



Synergised complex of 7 microemulsified, 100% pure and natural, botanically and biochemically defined essential oils



ROSEMARY (*Rosmarinus officinalis*) flowering heads

Action on respiratory and ENT (ear, nose and throat) infections. Its main active molecule (rosmarinic acid) has shown an **ANTI-INFLAMMATORY** action⁽¹⁾.



SIBERIAN FIR (*Abies siberica*) pine

Traditionally used to **CLEAR** the airways and treat bronchial infections and the symptoms of head colds.



NIAOULI (*Melaleuca quinquenervia*) leaves

POTENTIATES the activity of the ravintsara and eucalyptus.



RAVINTSARA (*Cinnamomum camphora*) leaves

RELIEVES irritations of the pharynx and larynx (sore throat) and congestion in the upper airways.



WILD MINT (*Mentha arvensis*) leaves

ANTIBACTERIAL and **CLEANSING** action which soothes irritation in the upper airways. Supports the proper functioning of the respiratory system.



LEMON (*Citrus limonum*) zest

ANTISEPTIC and **DECONGESTING** properties for use in the treatment of respiratory tract infections.



CLOVE (*Eugenia caryophyllus*) bud

ANTIBACTERIAL properties, considered to be a good alternative to antibiotics⁽²⁾

Olioseptil Sinus

٣ وظائف



يحسن-ينظف-يزيل الاحتقان



مزيج متعاضد من ٧ زيوت طيارة نباتية مستحلبة، نقية وطبيعية ١٠٠٪



زهور إكليل الجبل

تعمل على عدوى **المجاري التنفسية** والأنف والأذن والحنجرة. المركب الأساسي فيها (حمض روزمارينيك) أظهر أثرًا **مضادًا للالتهاب**.



الشوح السيبيري

يستخدم تقليدياً في **علاج** عدوى القصبات الهوائية وفتح المجاري التنفسية والتخفيف من أعراض نزلة البرد.



أوراق البلقاء خماسية العروق

تزيد من فعالية اليوكالبتوس والكافور.



أوراق الكافور

تخفف من تهيج الحلق والحنجرة و**تزيل** احتقان المجاري التنفسية العلوية.



أوراق النعنع البري

لها خواص **مضادة للبكتيريا** و**منظفة**، مما يخفف من تهيج الجهاز التنفسي. تزيد من كفاءة الجهاز التنفسي.



قشور الليمون

خواص **مطهرة** و**مضادة للاحتقان** ولذلك يستخدم في علاج العدوى التنفسية.



كبش القرنفل

خواص **مضادة للبكتيريا**، وتعتبر بديلاً جيداً للمضادات الحيوية.